
Dagsorden og referat for skolebestyrelsesmøde på Skolecenter Jetsmark Dato:

Onsdag d. 16. juni 2021

Tid:

Kl. 16.00-18.00

Sted:

Kås

Bestyrelsen:

Kjeld Hedegaard Nielsen (næstformand), Pernille Schou (forældrerepr.), Birte Neve (forældrerepr.), Kristian Høj Kristensen (forældrerepr.), Lisbeth Kaufmann Nielsen

(forældrerepr.), Lotte D. Mortensen (forældrerepr.), Rikke Olssen Jensen (formand), Heidi Rasmussen (medarb.repr.suppleant), Erik Brink (medarb.repr.), Randi Manny

Lausten (skoleleder/sekretær), Lukas Højbjerg (elevrepr.), Johanne Holmsgaard (elevrepr.).

Afbud: Kristian Kristensen, Lotte D. Mortensen, Lukas Højbjerg

Mødeleder: Rikke Olssen Jensen

Ordstyrer: Kjeld Hedegaard Nielsen

Referent: Randi Manny Laustsen

Emne Formål med punktet

(hvad skal vi udrette?)

Proces

D: drøftelse

I: information

B: beslutning

Varighed Beslutning

(referat – hvem gør hvad)

1. Opfølgning på tidligere punkter:

a) Info om skilsmissegrupper

b) Formidling af

AULA-anvendelsesstrateg

i til elever og

medarbejdere

a. Stop messenger

Få samlet op på eventuelle

hængepartier

(Information og

beslutning)

16.00-16.25 a) Folder er revideret og lagt ud på Aula

under ”vores skole”.

b) En opmærksomhed i ledelsen på at

implementere

AULA-anvendelsesstrategi

c) Der er ikke gennemført

spørgeskemaundersøgelse

d) En oplevelse af, at

informationsniveauet er øget.



b. Mere info i Fælles

Filer

c) Spørgeskemaundersøgel

se til forældre om

oplevelsen af det digitale

skolehjemsamarbejde

(Jakob) suppleret med

AULA-demo/spørgetimer

(evt.

online)forældre-til-forældr

e (Rikke)

d) Nyhedsbreve fra hele

skolen

e) Opdatering af

hjemmeside

a. Vedlagt som bilag

f) Skoleboden, oprette en

gruppe på AULA, bedre

kommunikation om

tilbuddet

g) Omformuleringer i

antimobbestrategien

(referat dec.20)

h) Aflyst dialogmøde med

kontaktforældrene – skal

vi finde en ny dato?

e) Ledelsen følger op på at hjemmesiden

målrettes og tilpasses

f) Skoleboden - mere info omkring

udbud, åbningstider osv.

g) Ledelsen/kontoret sikrer at disse

omformuleringer tilrettes

h) Bestyrelsen finder ny dato for

dialogmøde - mødet skal lægges i

kalenderen til sidst på efteråret, når

forældremøder er gennemført.

Undersøgelsen af ordblindhed - bestyrelsen

efterspørger undersøgelsen.

EB undersøger med AL, hvorvidt og i hvilket

omfang undersøgelsen er gennemført.

2. Revidering af ”princip for

undervisningens organisering”

Lisbeth og Birthe har arbejdet

med vores nuværende princip,

for at opkvalificere indholdet

Drøfte og vedtage et revideret

princip

Udkast til revideret princip

udsendes sammen med

dagsordenen

Drøftes på mødet

16.25-16.45 Lisbeth gennemgår de foreslåede revideringer.

Bestyrelsen drøfter princippet, som revideres i

den kommende periode. Dette punkt sættes på

næste møde.



Bestyrelsen stiller spørgsmål til

specialafdelingens inddragelse i princippet.

Afdelingsleder Helle Aarestrup inviteres til dialog

på et kommende bestyrelsesmøde.

3. Næste skoleårs planlægning Randi informerer om skolens

arbejde med skemalægning,

klassesammenlægninger mv.

Information 16.45-17.00 Man er i gang med at lave skemaer, endelig

fagfordeling er næsten i mål, ud fra

minimumsnormering og obligatoriske fag. Man

sigter mod at forkorte undervisningen og lave

2-lærerordning. Morgenbånden forsvinder og

der bliver samme ringetider i pandrup og kaas.

Obligatoriske valgfag i udskolingen, som de skal

til eksamen i = har været en blanding af alle 3

årgange tidligere. Dette sigter man mod at

ændre.

7-9. klasse, ift. elitelinjerne bliver den ene

træningsgang udenfor det almindelige timetal.

Ny svømmetræner på linjerne.

Det undersøges om madlavning også kan

etableres i Pandrup, da holdet er “overbooket”

4. Ressourcetildelingsmodel Afklare om vi har nogle inputs til

dén model kommunen har, som

skal løftes opad i systemet.

Afklare hvordan vi fremadrettet

vil håndtere processen, når/hvis

udfaldet af modellen igen tilsigter

at vi deler eller sammenlægger

klasser.

Fælles drøftelse af den

nuværende model.

Evt. henvendelse til

Forvaltningen/BFU/andre

bestyrelser

17.00-17.20 Fokus på udfordringerne ved at være stor skole

- adressér det politisk..

Hvis ledelsen har ideer til andre måder at tildele

på, forelægges det bestyrelsen til drøftelse.



5. Nyt princip om ”Underretning af

hjemmet om elevens udbytte af

undervisningen herunder

elevplaner”

Rikke har udarbejdet første

udkast til et princip, vedlagt som

bilag.

Nedsætte en arbejdsgruppe, der

arbejder videre med udkastet.

Nedsætte en

arbejdsgruppe

Vedtage et endeligt

princip på næste møde.

17.20-17.30 Pernille + lisbeth deltager i det videre arbejde (i

dialog og samarbejde med forældre og

medarbejdere)

6. Ny aftale om ”fagligt løft”

Skolerne får med den nye aftale

mulighed for at undlade at

udarbejde elevplaner og

kvalitetsrapporter, muligheder for

at konvertere USU-timer og ingen

krav om at lærerne behøver have

undervisningskompetence i de fag

de underviser i.

Flere frihedsgrader og 295 mio.

kr. skal understøtte et fagligt løft i

2021 | Børne– og

Undervisningsministeriet

(uvm.dk)

Få viden om hvordan skolens

ledelse og medarbejdere har

tænkt at udmønte denne nye

aftale

Information og drøftelse 17.30-17.45 Der er ingen bekendtgørelse endnu, afventer

nærmere afklaringer.

7. Udarbejdelse af høringssvar

Forvaltningen har udsendt et

forslag til ”erhvervspraktikpolitik”

som de beder os komme med

høringssvar til inden den 8. juli.

Udkast til politikken, samt

høringsbrev er vedlagt dagsorden

som bilag.

Udarbejde og indsende

høringssvar inden den 8. juli

Bestyrelsen bedes læse

udkastet inden mødet.

På mødet drøftes

holdninger til politiken.

Der nedsættes en lille

arbejdsgruppe, der får

lavet udkast til

høringssvar, og får det

clearet af til godkendelse

og indsendelse.

17.45-17.55 Rikke laver et udkast. Bestyrelsen bakker op om

initiativet, hvor flere forvaltninger samarbejder

om at øge kvaliteten af erhvervspraktikken.

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2021/jun/210601-flere-frihedsgrader-og-295-mio-skal-understoette-et-fagligt-loeft-i-2021
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2021/jun/210601-flere-frihedsgrader-og-295-mio-skal-understoette-et-fagligt-loeft-i-2021
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2021/jun/210601-flere-frihedsgrader-og-295-mio-skal-understoette-et-fagligt-loeft-i-2021
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2021/jun/210601-flere-frihedsgrader-og-295-mio-skal-understoette-et-fagligt-loeft-i-2021
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2021/jun/210601-flere-frihedsgrader-og-295-mio-skal-understoette-et-fagligt-loeft-i-2021


8. Eventuelt 17.55-18.00

9.


